

國立中興大學 學生修習跨領域學分學程申請表

Interdisciplinary Program Application Form

____學年度第____學期

申請日期：____年____月____日

Academic year, Fall / Spring Semester

Date: YYYY/MM/ DD

學號 Student ID		姓名 Name		手機 Mobile No.	
學系 Dept.				年級 Grade	
身分別 Identity	<input type="checkbox"/> 本校學生(Students of NCHU) <input type="checkbox"/> 隨班附讀生 (Courses Opening for Auditing)		<input type="checkbox"/> 校際學生(Inter-University Courses Selection Student), 學校：_____大學		
學制 Degree	<input type="checkbox"/> 學士班 Bachelor Program <input type="checkbox"/> 進修學士班 Bachelor Program of Extension Education <input type="checkbox"/> 碩士班 Master's Program <input type="checkbox"/> 博士班 Ph.D. Program				
擬修 跨領域學分學程 Interdisciplinary Program					
申請人簽章 Signature of Applicant					
學生所屬系所 承辦人 Clerk of Department	本校生免(外校生適用 For other schools Students)				
學生所屬系所 主管簽章 Signature of Chairman Of Department	本校生免(外校生適用 For other schools Students)				
跨領域學分學程 召集人審查意見 簽章 Interdisciplinary Program Convener's Signature					
註冊組承辦人 Clerk of Division of Registration (1 floor, Administration Hall)					
註冊組組長 Director of Division of Registration					

備註 Notes :

- 1.本申請表可向各註冊組索取，或由教務處網頁下載。
Students may ask the Division of Registration for the application form or download it from the website of the Office of Academic Affairs.
- 2.凡擬修跨領域學分學程者，須於規定期間內提出申請。
Students who want to study in Interdisciplinary Program shall apply within the prescribed period.
- 3.校際選課生、隨班附讀生修習本校學分學程須經原所屬系所承辦人、系所主管簽章(本校生毋須此流程)。
Inter-University Courses Selection Student and Courses Opening for Auditing students must have the signature of the Clerk of Department and Chairman Of Department.(Students of NCHU do not need this process)
- 4.學程召集人可陳述審查意見供該生參考，如同意其修習則簽章，否則不簽章。
Convener of the program may give comments to students, and shall sign the form if agree to the students' application.
- 5.學程召集人不在時，可由其代理人陳述意見及簽章。
When the convener of the is not available, his/her deputy may give comments and sign the form on his/her behalf.